
    

 
V Mostě, dne 14. 4. 2020 

 
Otevřený dopis rodičům, hráčům a sportovním přátelům 

 
Dobrý den,  
 
V poslední době jste byli určitě konfrontováni informací ohledně plánovaného dění ve fotbalovém 
prostředí v rámci města Mostu. Tímto dopisem bychom vás rádi informovali o připravovaném 
sloučení všech fotbalových klubů působících na území města Mostu pod jeden společný subjekt 
s názvem FK Baník Most – Souš. 
 
V předchozích měsících byla vedena jednání mezi fotbalovými činovníky FK Baník Souš a vrcholnými 
představiteli města Mostu včele s panem primátorem Mgr. Janem Paparegou a jeho náměstkem Ing. 
Markem Hrvolem ohledně směřování fotbalové budoucnosti ve městě. Výsledkem těchto jednání 
byla dohoda všech stran ohledně sloučení všech klubů (Mostecký fotbalový klub o.p.s. – dále MFK, FK 
Baník Souš z.s. – dále Souš, Fotbalová akademie Josefa Masopusta z.s. – dále FAJM) do jednoho 
subjektu při zachování všech družstev a soutěží, které se v současné době ve všech zúčastněných 
klubech hrají. Hlavní devizou plánovaného sloučení je silné partnerství města, které zajistí 
společnému klubu finanční a technickou stabilitu a dlouholeté sportovní zkušenosti všech 
zúčastněných partnerů. 
 
Plánované spojení bylo předjednáváno s legislativním úsekem Fotbalové asociace České republiky 
(dále FAČR) a byla podána žádost o převod hráčů, soutěží apod. s účinností od 1. 7. 2020. 
V souvislosti s tímto, jsme byli požádáni FAČR, abychom zajistili podpisy hráčů (případně zákonných 
zástupců) na seznamy hráčů jednotlivých družstev MFK a Souše. V souvislosti s tímto požadavkem 
FAČR bychom Vás všechny chtěli požádat o podpis těchto seznamů, které vám budou předloženy 
nejčastěji svými trenéry či jejich zástupci. Jedná se tedy o legitimní postup převodu všech hráčů a 
soutěží do nového subjektu, kde zakládajícími členy je Statutární město Most a FK Baník Souš z. s. 
 
Vnímáme, že situace v oblasti fotbalu na území města Mostu není v posledních letech uspokojivá. 
Tento společný fotbalový model se však bude zasazovat o hlavní společnou strategii, která je 
založena zejména na maximální podpoře mládežnického sportu, tak aby se zastavil trend snižování 
stavů v této oblasti a mládežníkům tak byly poskytnuty důstojné podmínky pro sportovní výkon.  
Významné místo v této struktuře také bude mít výkonnostní fotbal.  
 
Na závěr shrnutí důležitých bodů: 
Nástupnický fotbalový klub je dceřiným subjektem Statutárního města Mostu a FK Baník Souš z. s. 
Stabilitu a pevný základ tohoto projektu zaručuje majoritní vlastník budoucího klubu Statutární město 
Most, který bude poskytovat základní financování a velkou část sportovního zázemí.   
V rámci převodu nedojde ke zrušení žádných družstev ve stávajících soutěžích, naopak se počítá 
s přihlášením některých mládežnických družstev do krajských, resp. okresních soutěží. 
Prosíme o podpis hráčů (zákonných zástupců) na seznamy, kterým vyjadřujete souhlas o převod právě 
do nově založeného klubu. 
Sportovní činnost subjektů MFK, FAJM a Souš převodem zaniká a bude pokračovat ve společném 
sportovním modelu. 
Projekt je realizován v dobré víře s hlavním cílem stabilizovat a zlepšit podmínky pro sportování 
mládeže a dospělých ve fotbalu ve městě Most. Věříme tak, že stanovisko FAČR bude v rámci 
posouzení této věci souhlasné. 
 
Děkujeme za pochopení a jsme s pozdravem. 
 
Ing. Marek Hrvol – náměstek primátora, jednatel FK Baník Most - Souš s.r.o. 
Ing. Vladimír Wagner – místopředseda FK Baník Souš, jednatel FK Baník Most – Souš s.r.o. 
 


